
Styrelsens svar på motionen om att återinföra gammal hederlig anslagstavla 
 
Stämman beslutade så sent som 2022 om att avslå anskaffandet av anslagstavlor. Styrelsens 
uppfattning har inte förändrats sedan dess. Det ingår inte i samfällighetens uppdrag att 
förvalta anslagstavlor i området.  
 
Styrelsen yrkar avslag på motionen. 


